
Naar aanleiding van de vraag van raadslid Alberts tijdens het Vragenuur in Forum Stad van 29 
oktober ’19 geeft wethouder Lugthart u het volgende antwoord:

Geachte raad,

Uit de informatie bijeenkomst over de nieuwbouw van de tijdelijk school Parkrijk is gebleken dat 
ouders vragen  hebben omtrent de verkeerssituatie bij de tijdelijk school.

De school is enkel toegankelijk vanuit de Laan van ‘t Haantje. Dit om mogelijke verkeersoverlast in de 
wijk van ouders die hun kind bij school met de auto af zetten, zoveel mogelijk te reguleren. Er wordt 
voor de school een zoen en zoefzone gerealiseerd. De keuze om de school vanaf de achterzijde niet 
toegankelijk te maken is ook gemaakt om veiligheidsrisico’s voor voetgangers en fietsers met 
bouwverkeer in de omliggende wijk te beperken.  Deze keuze werd door de aanwezigen goed 
ontvangen.

Hoewel de school goed bereikbaar is per fiets en lopend werd er tijdens de bijeenkomst vanuit 
verschillende ouders aangegeven zij een knelpunt zien in het eenrichtingsverkeer op het fietspad. Dit 
zou in beleving van de ouders gemakkelijk te verhelpen zijn door er twee richtingsverkeer van te 
maken. Ook werd de suggestie gedaan om, naast de fietsenstalling op schoolplein, voor ouders die 
hun kind met de fiets brengen ruimte te creëren om hun moederfiets/ bakfiets te stallen. Deze zou 
dan niet op het schoolplein komen maar op de omliggende stoep dan wel straat. Daarmee wordt 
voorkomen dat het voetpad naar de school wordt geblokkeerd.  Een derde knelpunt dat is genoemd 
is dat er een garage grenst aan de school. Het uit- en inrijden uit deze garage is voor de aankomende 
fietsers en voetgangers een risico is wat wellicht te verhelpen is met een hekje.

De bewonerscommissie heeft aangegeven met ons te willen kijken naar de oplossingen voor 
(bovenstaande) knelpunten. Wij kijken dus naar de mogelijkheid om het fietspad twee 
richtingsverkeer te maken, het creëeren van ruimte om de fietsen van ouders veilig neer te zetten 
zodat die niet het schoolplein zelf op hoeven en het plaatsen van een hek.  

Maandagavond is met vertegenwoordigers van de bewonerscommissie afgesproken dat wij op korte 
termijn met hen in gesprek gaan voor wij met definitieve oplossingen komen. Wij willen dit gesprek 
in de komende twee weken laten plaatsvinden.

De gekozen oplossingen nemen wij mee in het definitieve inrichtingsplan


